
Αθήνα, 23/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. ΥπουργόΟικονομικών

ΘΕΜΑ: «Στα μικρά νησιά της Περιφέρειας του Βορείου Αιγαίου παραμένει ο ΦΠΑ στο 
24%» 

Κύριε Υπουργέ,

Μπορεί οι συντελεστές ΦΠΑ να διατηρήθηκαν μειωμένοι στα νησιά που πλήττονται από το
λαθρομεταναστευτικό,  όμως,  στα  μικρά  νησιά  της  Περιφέρειας  του  Βορείου  Αιγαίου
παραμένει ο ΦΠΑ στο 24%. Αυτή η εξέλιξη φέρνει απογοήτευση στις τοπικές κοινωνίες των
μικρώννησιών,  όπως  στις  Οινούσσες,  οι  κάτοικοι  των  οποίων  μας  μετέφεραν  αυτό  το
παράδοξο  και  μας  επισημαίνουν  ότι,  ειδικά  τα  μικρά  νησιά  πρέπει  οπωσδήποτε  να
επανέλθουν σε μειωμένους συντελεστές ΦΠΑ. Όπως μας τόνισαν οι νησιώτες συμπολίτες
μας, το να προσφέρονται οι υπηρεσίες στα μικρά νησιά με 24% (ΦΠΑ) καθιστά τη διαβίωση
εξαιρετικά  δυσχερή,  και  προσθέτουν  ότι,  αυτό  αποτελεί  έναν  σημαντικό  λόγο  που  τα
καταστήματα  τους  δεν  κάνουν  τζίρους,  αφού,  οι  κάτοικοι  και  οι  τουρίστες  που  τα
επισκέπτονται προτιμούν να μην προχωρούν σε αγορές στα εμπορικά τους καταστήματα.
Παράλληλα, μας τόνισαν οι ως άνω ότι, δεν πιστεύουν πως η μείωση του ΦΠΑ των μικρών
νησιών θα ζημίωνε τόσο πολύ τον κρατικό προϋπολογισμό για να παραμένει στο 24%.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να επαναφέρετε το μειωμένο συντελεστή ΦΠΑ, στα μικρά νησιάτης Περιφέρειας
του Βορείου Αιγαίου, ώστε να παραμείνουν τα εν λόγω οικονομικά βιώσιμα;
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